
  

  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Αθήνα, 10 Ιανουαρίου 2025 

  

ΠΡΟΣ: Tον Υπουργό Υγείας 

ΘΕΜΑ: Υποστελέχωση και περιορισμένη λειτουργία του Περιφερειακού Ιατρείου  

Αυλώνα 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Περιφερειακό Ιατρείο Αυλώνα, το οποίο υπάγεται στο Κέντρο Υγείας Καπανδριτίου και παρέχει 

πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας στους κατοίκους του Αυλώνα και της ευρύτερης περιοχής, 

αντιμετωπίζει σοβαρές δυσκολίες στη λειτουργία του λόγω υποστελέχωσης και περιορισμένων 

πόρων. Το ιατρείο, που υποστηρίζει πάνω από 7.000 μόνιμους κατοίκους και επιπλέον επισκέπτες 

και τουρίστες κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού, λειτουργεί με περιορισμένο ωράριο (μόνο μία 

μέρα την εβδομάδα), ενώ η περιορισμένη στελέχωση καθιστά δύσκολη την κάλυψη των αναγκών 

των πολιτών σε καθημερινή βάση. 

Η κατάσταση αυτή έχει ως αποτέλεσμα: 

1. Οι κάτοικοι να αντιμετωπίζουν μεγάλες δυσκολίες στην πρόσβαση σε βασικές υπηρεσίες 

υγειονομικής φροντίδας, αναγκάζοντας πολλούς να μετακινηθούν σε πιο απομακρυσμένα 

κέντρα υγείας και νοσοκομεία, αυξάνοντας το κόστος και την ταλαιπωρία. 
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2. Οι ανάγκες της περιοχής για ιατρικές υπηρεσίες να παραμένουν ανεκπλήρωτες, ιδιαίτερα 

για ευάλωτες ομάδες πληθυσμού, όπως ηλικιωμένοι, άτομα με χρόνια νοσήματα ή 

κοινωνικά αδύναμοι. 

3. Ο τοπικός πληθυσμός να μην εξυπηρετείται επαρκώς σε έκτακτες καταστάσεις, θέτοντας 

σε κίνδυνο την υγεία των πολιτών. 

Η υποστελέχωση είναι ένα από τα κύρια ζητήματα που αντιμετωπίζει το Ιατρείο Αυλώνα. Παρά 

τις επανειλημμένες αναφορές και αιτήματα για ενίσχυση του προσωπικού, ιδιαίτερα σε ιατρικό και 

νοσηλευτικό προσωπικό, τα προβλήματα παραμένουν άλυτα. Παράλληλα, υπάρχει έντονη 

ανησυχία για την αδυναμία του Ιατρείου να καλύψει όλες τις υγειονομικές ανάγκες της περιοχής. 

Επιπλέον, υπάρχουν προτάσεις για την αναβάθμιση του Ιατρείου σε Πολυδύναμο Περιφερειακό 

Ιατρείο, ώστε να καλύψει πιο ολοκληρωμένα τις ανάγκες της τοπικής κοινωνίας, οι οποίες μέχρι 

στιγμής δεν έχουν προχωρήσει σε πρακτικό επίπεδο. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός των εργαζομένων (ιατρικό, νοσηλευτικό και διοικητικό 

προσωπικό) στο Περιφερειακό Ιατρείο Αυλώνα και ποιες είναι οι ανάγκες σε ανθρώπινο 

δυναμικό για την πλήρη και εύρυθμη λειτουργία του; 

2. Ποιες είναι οι ενέργειες που έχει αναλάβει το Υπουργείο Υγείας για την ενίσχυση του 

Περιφερειακού Ιατρείου με επιπλέον ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, ώστε να 

καλυφθούν οι αυξημένες υγειονομικές ανάγκες της περιοχής; 

3. Υπάρχουν προγραμματισμένες προσλήψεις ή άλλες ενέργειες από το Υπουργείο για την 

άμεση αποκατάσταση της υποστελέχωσης στο ιατρείο; Αν ναι, ποιο είναι το 

χρονοδιάγραμμα αυτών των ενεργειών; 

4. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο Υγείας για την επέκταση του ωραρίου 

λειτουργίας του Ιατρείου, ώστε να εξυπηρετούνται οι κάτοικοι καθ’ όλη τη διάρκεια της 

εβδομάδας, και ειδικότερα σε ώρες αιχμής (π.χ. καλοκαίρι); 

5. Υπάρχει σχεδιασμός για την αναβάθμιση του Περιφερειακού Ιατρείου Αυλώνα σε 

Πολυδύναμο Ιατρείο, ώστε να καλύπτονται πλήρως οι υγειονομικές ανάγκες των κατοίκων 

της περιοχής και να προσφέρονται υπηρεσίες υγείας σε περισσότερους τομείς; 



6. Τι ενέργειες έχουν γίνει ή προγραμματίζονται για τη χρηματοδότηση και την υλικοτεχνική 

ενίσχυση του Ιατρείου, ώστε να ανταποκριθεί στις ανάγκες της τοπικής κοινωνίας; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
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